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Protokół Nr IV/24
IV Sesja Rady Gminy Ornontowice 

- 31 lipiec 2024 rok

Obrady rozpoczęto 31 lipca o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:20 tego samego dnia. Obrady 
odbywały się w sali konferencyjnej Rady Gminy Ornontowice (Urząd Gminy II piętro sala 301).

Obecni według załączonej listy obecności - załącznik nr 1, 2 do protokołu.
W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych.

Obecni:
1. Marian Blacha
2. Mirosław Deja
3. Beata Drobny  - nieobecna
4. Natalia Kotlorz
5. Łukasz Machulik
6. Zbigniew Machulik
7. Ryszard Milanowski
8. Henryk Nieużyła
9. Agnieszka Pasternak
10. Alicja Ryt
11. Sebastian Spyra
12. Patryk Szwechowicz
13. Sylwia Woźniak
14. Ryszard Zieliński
15. Tadeusz Zientek

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
Przewodniczący Rady Gminy powitał obecnych na sesji radnych,zaproszonych gości oraz 
pracowników Urzędu Gminy stwierdzając, że na ustawowy stan 15-tu radnych obecnych jest 14-tu 
radnych, wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.

2. Uwagi do porządku obrad.
Przewodniczący Rady poinformował, że jest wniosek Wójta o wyprowadzenie z porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia 
Komendy Policji w Katowicach i przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowanie w sprawie:  wyprowadzenie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania 
środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Komendy Policji w Katowicach

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1



                                
Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Natalia Kotlorz, Łukasz Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard 
Milanowski, Henryk Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk 
Szwechowicz, Sylwia Woźniak, Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Beata Drobny

Projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia 
Komendy Policji w Katowicach, został jednogłośnie wyprowadzony z porządku obrad.

Głosowano w sprawie: przyjęcia zmienionego porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Natalia Kotlorz, Łukasz Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard 
Milanowski, Henryk Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk 
Szwechowicz, Sylwia Woźniak, Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Beata Drobny

Porządek obrad po zmianach został został przyjęty jednogłośnie.

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Uwagi do porządku obrad.
3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ornontowice na lata 2024-2032,
b) zmian budżetu Gminy na 2024 rok,
c) przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Komendy Policji w 

Katowicach   punkt wyprowadzony z porządku obrad
d) zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ornontowicach,
e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu z dotychczasowym 

dzierżawcą (ul. Bankowa),
f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu z dotychczasowym 

dzierżawcą (ul. Zamkowa),
g) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu (ul. Zamkowa),
h) powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Ornontowicach.
4. Wolne głosy i wnioski, zapytania radnych.
5. Zamknięcie sesji.



                                
3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ornontowice na lata 2024-2032,
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy –  Panią Aleksandrę 
Sewerin.
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Ornontowice na lata 2024-2032,

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Natalia Kotlorz, Łukasz Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard 
Milanowski, Henryk Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk 
Szwechowicz, Sylwia Woźniak, Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Beata Drobny

Uchwała Nr IV/27/24 w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ornontowice na lata 2024-2032, na stan 14-tu radnych, została przyjęta jednogłośnie - 
załącznik     nr   3   do protokołu.  

b) zmian budżetu Gminy na 2024 rok,
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy –  Panią Aleksandrę 
Sewerin.
Radni poprosili o wyjaśnienie kilku pozycji zawartych w uchwale tj. rewitalizacji parku oraz 
nowoczesnego e-urządu. 
Odpowiedzi na powyższe udzielili Wójt oraz Zastępca Wójta przedstawiając zakres prac 
przedmiotowych zadań.
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na 2024 rok

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Natalia Kotlorz, Łukasz Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard 
Milanowski, Henryk Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk 
Szwechowicz, Sylwia Woźniak, Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek



                                
NIEOBECNI (1)
Beata Drobny

Uchwała Nr IV/28/24 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2024 rok, na stan 14-tu radnych, 
została przyjęta jednogłośnie - załącznik     nr   4   do protokołu.  

c) przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Komendy Policji w 
Katowicach   punkt wyprowadzony z porządku obrad

d) zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ornontowicach,
Przedmiotowy projekt uchwały został omówiony przez Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej – Panią Teresę Gendarz.
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Ornontowicach,

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Natalia Kotlorz, Łukasz Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard 
Milanowski, Henryk Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk 
Szwechowicz, Sylwia Woźniak, Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Beata Drobny

Uchwała Nr IV/29/24 w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Ornontowicach, na stan 14-tu radnych, została przyjęta jednogłośnie - załącznik     nr   5   do   
protokołu.

e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu z dotychczasowym dzierżawcą
Przedmiotowy projekt uchwały został omówiony przez Kierownika Referatu Gospodarki 
Nieruchomościami – Panią Małgorzatę Konarską. 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy gruntu z dotychczasowym dzierżawcą

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Natalia Kotlorz, Łukasz Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard 



                                
Milanowski, Henryk Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk 
Szwechowicz, Sylwia Woźniak, Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Beata Drobny

Uchwała Nr IV/30/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
gruntu z dotychczasowym dzierżawcą, na stan 14-tu radnych, została przyjęta jednogłośnie - 
załącznik     nr   6   do protokołu.  

f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu z dotychczasowym dzierżawcą
Przedmiotowy projekt uchwały został omówiony przez Kierownika Referatu Gospodarki 
Nieruchomościami – Panią Małgorzatę Konarską. 
Kolejno głos zabrał Wójt odnosząc się do projektu uchwały wskazanego wyżej jak i kolejnej 
uchwały z punktu g.
W temacie uchwały głos zabrał radny Łukasz Machulik pytając – czy w związku z inwestycją 
planowane jest wycięcie drzew z terenów gminnych pomiędzy inwestycją a planowaną w 
przyszłości drogą (łącznik Orzeska-Zamkowa)?
Odpowiedzi na powyższe Naczelnik Wydziału Środowiska i Gospodarki Odpadami – Aleksandra 
Mendera - Fasuga wyjaśniając, iż inwestor czyli Firma Budecon wystąpiła już do Starostwa 
Powiatowego o pozwolenie na wycięcie drzew (jest to 90 drzew, które wymagają takiego 
zezwolenia), drzewa znajdują się pomiędzy działką drogową a działką Firmy Budecon.
Radny Tadeusz Zientek zapytał jaka inwestycja powstanie w przedmiotowym miejscu?
O udzielnie odpowiedzi został poproszony przedstawiciel inwestora czyli Firmy Budecon Pan Piotr 
Paprocki, który w pierwszej kolejności odniósł się do samej wycinki drzew, informując, iż dotyczy to 
terenu, który w chwili obecnej jest skarpą – czyli różnicy wysokości pomiędzy terenem, którego 
właścicielem jest firma Budecon, a terenem gminnym na północ od przedstawionego rzutu i drzewa 
z tego terenu są przeznaczone do usunięcia ze względu na zwiększenie ekspozycji całej 
nieruchomości w zamian za nasadzenia zastępcze.
Natomiast odpowiadając na pytanie radnego, to przedmiotowa inwestycja dotyczy budowy 
niewielkiego parku handlowego z operatorem spożywczym i drogerią.
Kolejno głos zabrał radny Machulik informując, że mieszkańcy przylegających działek są 
zaniepokojeni na jaką wysokość, przynajmniej w chwili obecnej, zostanie usypana skarpa, 
ponieważ patrząc na przedstawione rzuty wskazany plac będzie znajdował się na wysokości 
dachów ostatnich dwóch domów, co nie będzie stanowiło komfortowego sąsiedztwa dla tej części 
mieszkańców. Stąd też pytanie czy teren ten musi być aż tak bardzo podniesiony?
W odpowiedzi przedstawiciel inwestora oznajmił, że w dniu sesji odbyło się spotkanie z jedną z 
mieszkanek, kolejne spotkanie odbędzie się 12 sierpnia, poza tym inwestor jest w stałym kontakcie 
z mieszkańcami sąsiadującymi z inwestycją. Jak wyjaśnił, Pan Paprocki planowany nasyp również 
inwestorowi nie jest na rękę, gdyż generuje duże koszty, niestety jest on konieczny ze względu na 
rzędne wysokości ul. Zamkowej w tym punkcie gdzie spadki doprowadzenia zjazdu do samej 
nieruchomości wymuszają podniesienie tego gruntu i wyrównanie go. Przedmiotowy teren bardzo 
mocno opada w kierunku wschodnim i nasypy są tutaj niezbędne. Inwestor zobowiązał się na 
piśmie po rozmowach z mieszkańcami, że na końcu inwestycji w tej części zostanie założone pełne 
ogrodzenie z paneli wygłuszających.
Radny Zbigniew Machulik zapytał, czy może zamiast ogrodzenia mogłaby się w tym miejscu 
znajdować strefa zielona i czy obecna inwestycja w przyszłości nie będzie kolidować z budową 



                                
łącznika drogowego Orzeska -Zamkowa?
W odpowiedzi na pierwsze pytanie Pan Paprocki poinformował, że w początkowej fazie inwestycji 
zastanawiano się nad budową muru oporowego, jednakże po rozmowach z mieszkańcami 
postanowiono, iż nasyp wykonany będzie w technologii gruntu zbrojonego (nasyp ziemny 
obsadzony roślinnością płożącą). Na szczycie obiektu będzie odwodnienie liniowe, które zostało 
uzgodnione z Zakładem Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej, dół skarpy również będzie 
odwodniony liniowo i wszystko będzie odprowadzone do kanalizacji. Teren z tyłu skarpy będzie 
obsadzony roślinnością izolacyjną, co wynika z planu zagospodarowania przestrzennego. 
Jeśli natomiast chodzi o zjazd, to ten który widać na rzucie mapy został przeorganizowany i 
zmieniony (zgodnie z sugestią Wójta) i będzie tworzył prostopadłe skrzyżowanie czterokanałowe, 
które ułatwi wjazd oraz poprawi bezpieczeństwo użytkowników, będzie on na tyle oddalony od ulicy 
Zamkowej, że w przypadku budowy ronda w żaden sposób nie będzie kolidował z inwestycją 
gminną.
Słowa inwestora potwierdził Wójt Pan Marcin Kotyczka, który wskazał, że na mapce dołączonej do 
uchwały został wskazany już poprawiony wjazd.
Idąc dalej głos zabrał radny Łukasz Machulik, który stwierdził, że w dniu wczorajszym 
przeprowadził rozmowę z mieszkańcami i do wczoraj nie otrzymali żadnego pisma w temacie 
ewentualnego płotu.
W odpowiedzi przedstawiciel inwestora poinformował, że takie pismo przekazano w dniu 
dzisiejszym, co również potwierdził Pan Wójt.
Kolejno radny Łukasz Machulik poprosił o wskazanie w jaki sposób będzie odprowadzana woda z 
przedmiotowego terenu?
Jak poinformował pełnomocnik inwestora do Zakładem Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej 
złożono dokładne przeliczenia powierzchni zielonej, powierzchni utwardzonej, powierzchni dachu, 
spustów, rynien, kratek z przekrojami rur, wielkościami i ilościami wód opadowych zgodnie z 
prawem budowlanym. W odpowiedzi Zakład Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej wydał zgodę 
na zrzut takiej ilości wody opadowej do kanalizacji deszczowej.
Radny Sebastian Spyra zapytał – kiedy cały kompleks zostanie oddany do użytkowania?
W odpowiedzi Pan Paprocki oznajmił, iż z uwagi na wszystkie sprawy, które należy uregulować 
najprawdopodobniej będzie to drugi kwartał przyszłego roku.
Na zakończenie głos zabrał Wójt Gminy, który podkreślił, iż rolą Gminy jest obiektywne odniesienie 
się do zaproponowanych rozwiązań. Przedmiotowa inwestycja składa się z wielu etapów jak i 
również uzyskania zgód w tym przede wszystkim Starostwa Powiatowego. Urząd Gminy jest w 
stałym kontakcie zarówno z inwestorem, mieszkańcami i Starostwem Powiatowym.
Radny Łukasz Machulik odnosząc się do przedstawionych informacji poprosił o wskazanie 
ewentualnego umiejscowienia przejścia dla pieszych.
W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, iż wskazana mapka ma charakter poglądowy całość organizacji ruchu 
zatwierdzają inne organy, które będą odnosić się do prawidłowego umiejscowienia.
Do tematu odniósł się także Pan Paprocki potwierdzając słowa Wójta, iż wskazana mapka jest tylko 
przybliżeniem włączenia się do ul. Zamkowej, natomiast sama organizacja ruchu to już kolejny 
krok, po stronie inwestora będzie uzyskanie odpowiedniego pozwolenia powiatowego zarządu 
dróg, który nałoży na inwestora budowę nowych chodników i przejścia dla pieszych.
Jak wyjaśnił Wójt i Pani Konarska przedmiotowy projekt dotyczy tymczasowego zjazdu, po 
uzyskaniu wszystkich zgód przez inwestora, zostanie przygotowany kolejny projekt uchwały 
dotyczący służebności gruntowej, jeśli na tym etapie Gmina nie wyrazi zgody to inwestor będzie 
musiał szukać innego rozwiązania.



                                
Podsumowując Przewodniczący Rady oznajmił, iż Rada Gminy będzie jeszcze miała możliwość 
zapoznania się ze zmienionym projektem i wyrażenia swojego zdania w formie uchwały o 
służebności gruntu.

Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy gruntu z dotychczasowym dzierżawcą

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Natalia Kotlorz, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk 
Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk Szwechowicz, Sylwia Woźniak, 
Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek
WSTRZYMUJE SIĘ (1)
Łukasz Machulik,
NIEOBECNI (1)
Beata Drobny

Uchwała Nr IV/31/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
gruntu z dotychczasowym dzierżawcą, na stan 14-tu radnych, została przyjęta zwykłą 
większością głosów - załącznik     nr   7   do protokołu.  

g) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy         
dzierżawy gruntu

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Natalia Kotlorz, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk 
Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk Szwechowicz, Sylwia Woźniak, 
Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek
WSTRZYMUJE SIĘ (1)
Łukasz Machulik,
NIEOBECNI (1)
Beata Drobny

Uchwała Nr IV/32/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu, na 
stan 14-tu radnych, została przyjęta zwykłą większością głosów - załącznik     nr   8   do protokołu.  



                                
h) powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Ornontowicach.
Przewodniczący Rady poinformował, że na przedstawicieli Rady Gminy Ornontowice do Rady 
Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ornontowicach zgłosili się 
(według kolejności zgłoszeń):

1. Ryszard Milanowski,
2. Beata Drobny,
3. Alicja Ryt,
4. Tadeusz Zientek,
5. Ryszard Zieliński,
6. Henryk Nieużyła.

Jak poinformował Przewodniczący w pierwszej kolejności należy ustalić liczbę przedstawicieli Rady 
Gminy Ornontowice, którzy wejdą w skład Rady Społecznej.  
Kolejno głos zabrał Wójt informując, że pierwsze spotkanie inauguracyjne odbędzie się 4 września 
br., co zostało wskazane w projekcie uchwały. Następne Wójt zasugerował aby w skład Rady 
Społecznej weszło czterech przedstawicieli Rady Gminy Ornontowice tak jak to miało miejsce we 
wcześniejszych latach, co przełoży się na właściwe funkcjonowanie Rady Społecznej.
W przedmiotowym punkcie głos zabrał także Wiceprzewodniczący Rady Ryszard Milanowski 
kierując się swoim wieloletnim doświadczeniem w pracy Rady Społecznej potwierdził, iż model  
czterech przedstawicieli Rady Gminy Ornontowice bardzo dobrze się sprawdził, w związku z czym 
zgłosił wniosek aby do Rady Społecznej weszło czterech przedstawicieli Rady Gminy Ornontowice.

W związku z brakiem innych propozycji Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. 

Głosowano w sprawie: ustalenia liczby przedstawicieli Rady Gminy Ornontowice wchodzących w 
skład Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ornontowicach 
(4 przedstawicieli) 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Natalia Kotlorz, Łukasz Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard 
Milanowski, Henryk Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk 
Szwechowicz, Sylwia Woźniak, Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Beata Drobny

Liczba przedstawicieli Rady Gminy Ornontowice wchodzących w skład Rady Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ornontowicach (4 przedstawicieli) 
została ustalona jednogłośnie.

Jak poinformował Przewodniczący w związku z tym, iż do pracy w radzie Społecznej zgłosiło się 6 
chętnych radnych, których nazwiska podano wcześniej, nastąpiła konieczność głosowania nad 



                                
każdym z kandydatów w kolejności zgłaszania. W skład Rady Społecznej wejdzie czterech 
przedstawicieli Rady Gminy, którzy otrzymają największą liczbę głosów.

Głosowano w sprawie: wyboru Ryszarda Milanowskiego jako przedstawiciela Rady Gminy 
Ornontowice do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Ornontowicach. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Natalia Kotlorz, Łukasz Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard 
Milanowski, Henryk Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk 
Szwechowicz, Sylwia Woźniak, Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Beata Drobny

Głosowano w sprawie: wyboru Beaty Drobny jako przedstawiciela Rady Gminy Ornontowice do 
Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ornontowicach. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Natalia Kotlorz, Łukasz Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard 
Milanowski, Henryk Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk 
Szwechowicz, Sylwia Woźniak, Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Beata Drobny

Głosowano w sprawie: wyboru Alicji Ryt jako przedstawiciela Rady Gminy Ornontowice do Rady 
Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ornontowicach. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Natalia Kotlorz, Łukasz Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard 
Milanowski, Henryk Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk 
Szwechowicz, Sylwia Woźniak, Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Beata Drobny

Głosowano w sprawie: wyboru Tadeusza Zientka jako przedstawiciela Rady Gminy Ornontowice do 
Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ornontowicach. 



                                
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Natalia Kotlorz, Łukasz Machulik, Ryszard Zieliński, Tadeusz 
Zientek
PRZECIW (7)
Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, 
Sebastian Spyra, Patryk Szwechowicz
WSTRZYMUJE SIĘ (1)
Sylwia Woźniak
NIEOBECNI (1)
Beata Drobny

Głosowano w sprawie: wyboru Ryszarda Zielińskiego jako przedstawiciela Rady Gminy 
Ornontowice do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Ornontowicach. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Natalia Kotlorz, Łukasz Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard 
Milanowski, Henryk Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk 
Szwechowicz, Sylwia Woźniak, Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Beata Drobny

Głosowano w sprawie: wyboru Henryka Nieużyły jako przedstawiciela Rady Gminy Ornontowice do 
Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ornontowicach. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (4)
Mirosław Deja, Natalia Kotlorz, Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek
PRZECIW (6)
Blacha Marian, Machulik Zbigniew, Milanowski Ryszard, Pasternak Agnieszka, Ryt Alicja, Spyra 
Sebastian
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Machulik Łukasz, Nieużyła Henryk, Szwechowicz Patryk, Woźniak Sylwia
NIEOBECNI (1)
Beata Drobny



                                
Zgodnie z przeprowadzonym głosowaniem na  przedstawicieli Rady Gminy Ornontowice do Rady 
Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ornontowicach zostali 
wybrani radni z największą liczbą głosów tj.:
Ryszard Milanowski,
Beata Drobny,
Alicja Ryt,
Ryszard Zieliński

Przewodniczący odczytał treść uchwały i przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ornontowicach.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Natalia Kotlorz, Łukasz Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard 
Milanowski, Henryk Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk 
Szwechowicz, Sylwia Woźniak, Ryszard Zieliński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tadeusz Zientek
NIEOBECNI (1)
Beata Drobny

Uchwała Nr IV/33/24 w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ornontowicach, na stan 14-tu radnych, została przyjęta zwykłą 
większością głosów - załącznik     nr   8   do protokołu.  

4. Wolne głosy i wnioski, zapytania radnych.
W przedmiotowym punkcie głos Przewodniczący Rady informując, że w dniu sesji wpłynęła 
interpelacja radnego Sebastiana Spyry dotycząca zmiany gminnego oświetlenia drogowego przy ul. 
Marzankowice (od wjazdu z ulicy Dworcowej w kierunku posesji z numerem 16).

Kolejno głos zabrali radni:
• Zbigniew Machulik – w temacie możliwości nasadzeń drzew na placu zabaw przy ul. 

Chudowskiej.
W odpowiedzi Zastępca Wójta oznajmił, że temat ten zostanie rozeznany. Natomiast Wójt 
poinformował, że pod uwagę brane jest również zamontowanie żagli nad odkrytymi 
piaskownicami.

• Sylwia Woźniak – poruszyła temat prac budowlanych przy ul. Cichej, pytając czy coś więcej 
wiadomo o postępie prac przy wskazanej wyżej ulicy oraz modernizacji odcinka drogi przy 
ul. Solarnia.
Na wstępie Wójt poinformował, że Gmina na bieżąco kontroluje postęp inwestycji przy ul. 
Cichej, jednakże nie ma wpływu na pewne sytuacje, które wywiązały się pomiędzy głównym 
wykonawcą a podwykonawcą.



                                
Kolejno Zastępca Wójta wyjaśnił, że odnośnie przedmiotowej inwestycji został 
wprowadzony program naprawczy, prowadzone są liczne spotkania z wykonawcą i 
podwykonawcą, na nowo został wykonany przewiert, są osadzane studnie, następnie mają 
rozpocząć się roboty drogowe po wcześniejszym uzgodnieniu pomiędzy  wykonawcą i 
podwykonawcą.
Jeśli natomiast chodzi o ulicę Solarnia to prace mają rozpocząć się w miesiącu sierpniu br.

• Ryszard Zieliński – zapytał o termin naprawy chodnika przy ul. Orzeskiej.
W odpowiedzi Wójt poinformował, że Gmina na bieżąco przekazuje wszystkie zgłoszenia 
odnośnie dróg do Starostwa Powiatowego, jednakże na razie nie otrzymano odpowiedzi w 
sprawie naprawy wspomnianego wyżej chodnika, co również potwierdził Zastępca Wójta.

5. Zamknięcie sesji.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zakończył sesję.

Przewodniczący Rady Gminy
                                                                                                              

          Henryk Nieużyła

Przygotowała: K. Posiłek
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